
 

Møte start: Kl.: 1900.  

Møte slutt: Kl.: 2100. 

Neste styremøte: 29. november kl. 1900. 

STYREMØTE 1. NOVEMBER 2022  

TIL STEDE: Svein Granøien, Kristin Hage, Karstein Kalsaune, Mathias Harstad, Anders Gunhildsøien, og 
Lise Beate Halseth. 

Ikke til stede: Stig Midthjell, Martin Granøien 

Anders sitt ord:  

-2 ting: 

●Vedtekter for SJFF må endres. I år må mye endres pga. Nye vedtektsnormer. Vi må gå fra å være en 
lukket forening til en åpen forening. Hvordan skal vi synliggjøre at enkelte jakt og fiske er forbeholdt 
lokale medlemmer slik at vi ikke får en fri flyt fra hvem som helst. Alt forbundet skriver av vedtekter 
må vi ha klart i våre vedtekter for at vi skal få dette godkjent. Vi må derfor endre vedtekter ordmessig 
også. Mange av vedtektene er helt eller svært like. Anders tar utgangspunkt i vedtektene til NJFF og 
markerer med rødt hva vi må endre/diskutere ved neste møte. Vår eksklusivitet kan legges inn i noen 
av vedtektene som SJFF har som ikke NJFF har. Eks. Jakt- og hundeutvalg, ungdomsutvalg osv. Dette 
skal legges frem på nettsiden slik at folk kan gjøre seg opp en mening før årsmøtet. Vi må verne om 
våre egne rettigheter. Ønsker å snakke med grunneiere på Refsethvaldet og jaktterrenget at det 
gjøres en avtale om at det kun er medlemmer av SJFF som bor i kommunen som får fiske og jakte 
der. Foreningen må få fortgang i å tilpasse seg de nye vedtektene. Legitimt å ha egne 
særregler for egne medlemmer. Utvalgene må finne tekst som er ok. 

 

Folk som skal skyte til medlemspriser må nå vise gyldig medlemskort. 

●Gjennomgang av tippemiddelsøknaden. Anders drar ned til Bårseth og snakker slik at vi får 
sendt inn det som mangler på søknaden. 

 

INFO FRA UTVALGENE  

KVINNEUTVALGET:  



Det oppstår problem mellom pistolklubben og damenes hagleskyting på mandager, men dette 
er noe Svein har kontroll på og holder en kommunikasjon med pistolklubben. 

 

  
FISKEUTVALGET:  

Betal tilbake pengene for fiskekort til Refsethvaldet og gi beskjed ASAP! 

Forslag fra Svein om å kun selge fiskekort fra ett sted, f. Eks Gunnhild Kjelstad. Dette 
grunnet det rotete systemet som er i dag som gjør at vi må sortere solgte fiskekort etter 
hvordan de er solgt. 

Forslag om at alle fiskekort selges elektronisk. 

Forslag om å stryke fiskekort som det selges lite av som f. Eks. Ukeskort som er solgt kun 1 
eller 2 av slik at vi ikke har så mange forskjellige fiskekort å rydde i etter sesong.  

  
 

JAKT- OG HUNDEUTVALGET:  
 

UNGDOMSUTVALGET:  

  

ØKONOMI:  

Forholdsvis OK. Vi har hatt et gunstig år sier Svein. Svein ønsker at vi lager en redusert pris 
for skyttere under en viss alder slik at vi ikke mister dem. 

Betal tilbake de resterende pengene for fiskekort til Refsethvaldet og gi beskjed ASAP! 

Forslag fra Svein om å kun selge fiskekort fra ett sted, f. Eks Gunnhild Kjelstad. Dette 
grunnet det rotete systemet som er i dag som gjør at vi må sortere solgte fiskekort etter 
hvordan de er solgt. 

 

 

 



FURUKOLLEN:  

 

KLUBBHUS: 

Annet:  

Aktivitetsplan til neste år må vi begynne å tenke på. 

 

 


